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~SPORTS 
Basquet. L'alera urgellenca Anna Palma, 
primer fitxatge del nou Cadí la Seu. 

Futbol. Messi no tornara al Bar~a i jugara 
la proxima temporada a l'lnter de Miami. 
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BASQUET LEB OR 

11 temporada és excel·lent" 
Albert Aliaga, president de l'ICG Fon;a Lleida, en fa un· balan<; positiu i lamenta que no ('ens han 
deixat fer un altre pas" 11 Ratifica un pressupost d'un inilió d'euros per al curs vine:'1t 

JOS~ CARLOS MONGE 
I LLEIDA I Albert Aliaga, presi
dent de l'ICG For~a Lleida, va 
fer ahir una valoració positiva 
de la temporada que acaba de 
finalitzar i només va lamentar 
que no "ens han deixat fer un 
pas.més", encara que també va 
admetre error s propis. "No ha 
estat una temporada de matrí
cula d'honor, pero sí que ha es
tat exceHent", va valorar ahir. 
"No hem perdut pels arbitres, 
no hem perdut per la FEB ni 
per la competició, perque ho 
podíem haver fet millor, pero 
no ens han ajudat", va lamen
tar. En aquest sentit, referint-se 
al gravíssim error arbitral que 
va privar a l'equip de guanyar 
el segon partit a Valladolid, va 
explicar que després de l'errar 
advers del Comite de Compe
tició, el club recorrera davant 
d'ApeHació. 

Aliaga va comen<;:ar la com
pareixen<;:a agraint el suport 
deIs treballadors del club. "Te
nim 1111 equipas i toJ el que fem 
és gracies a ells. Es el millor 
equip que podríem tenir." Va 
continuar anib les empreses que 
"cada vega da més participen 
en aquest projecte", afegint que 
"aixo demostra que fem les co
ses bé" i, amb referencia al par
tit de dissabte passat, últim de la 
temporada, va dir que "dissabte 
no vam perdre, va ser una gran 
victoria de la gent de Lleida, del 
territori i del basquet lleidata. 
Només cal veure com estava el 
pavelló i com va reaccionar. Es 
va demostrar que sí que tenim 
una gran massa social. La gent 

El president de I'ICG For~a Llelda, Albert Aliaga, ahir durant la comparelxen~a davant els mitjans. 

té ganes de participar en el pro
j~cte i fer un pas endavant", va 
valorar. 

Va explicar que el pressupost 
de la temporada rondara el mi
lió d'euros, xifra que es repeti
ra al proxim exercici per a "un 
prajecte que és una realitat i que 
és sostenible". 

Va explicar que l'entrenador, 
Gerard Encuentra i el director 
esportiu, Joaquín Prado, ja es
tan treballant en la plantilla de 
la proxima temporada i, en rela
ció amb el tecnic va dir que "té 
contracte en vigor i estem or
gullosos que segueixi". Malgrat 
aixo, no es va atrevir a garantir 

la seua continultat perque "ja 
tenim una edat i en aquesta vida 
hem vist de tot", pero va incidir 
que "té contracte, en vol seguir 
i nosaltres volem que segueixi. 
Només hi ha una possibilitat que 
no sigui així i és que li arribi una 
oferta d'ACB. Si així fos, ell de
cidiría i ens asseuríem a parlar". 

LES FRASES 

«Dissabte va ser 
una gran victoria, 
només cal veure com 
estava el pavelló» 

«Gerard Encuentra 
té contracte en vigor 
i vol seguir. Només 
se n'aniria a I'ACB» 

ALBERT ALIAGA 
PRESIDENT DE L'ICG FOR~A LLEIDA 

Pel que fa a la plantilla, que ' 
va recordar que "es va fer al vol
tant d'un jugador que ja no hi 
és", en refererencia a Michael 
Carrera, va dir que "només hi 
ha dos jugadors amb contracte i 
que en principi seguiran: Jaume 
Lobo i David Cuéllar. 1 quant 
als cedits, li agradaria que se
guís Villar i va assegurar que 
es mantindra una temporada 
més el conveni de coHaboració 
amb el Barcelona, que ha per
mes disposar durant dos tem
porades de Juani Marcos, que 
prabablement anira a l'Andorra, 
a la lliga ACB. 

Va destacar les dificultats per 
que ha passat l'equip "superant 
molts canvis de plantilla, amb 
la marxa de l'MVP i sobrepo
sant-nos a traves internes í ex
ternes. No ens van deixar acon
seguir la victoria decisiva", va 
insistir, admetent que "n'hem 
d'aprendre, de tQt aixo". 


